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Onderwerp

Rietveld woningen Reeuwijk

Ter voldoening aan artikel 49 van het Reglement van Orde voor de

vergaderingen van Provinciale Staten, deel ik u mee, dat het lid van

Provinciale Staten W.M. Metselaar (SP), d.d. 22 november 2017, bij mij

de volgende vragen heeft ingediend:

Toelichting

AD Groene Hart berichtte afgelopen zaterdag 18 november over het voornemen van

Woningbouwvereniging Reeuwijk om vijf blokken woningen aan de Jan van

Hoofstraat, de Van Goghstraat en de Erasmusweg in Reeuwijk-Brug te slopen. Deze

woningen zijn ontworpen door de wereldberoemde architect Gerrit Rietveld. De

Landelijke monumentenstichting Het Cuypersgenootschap luidt de noodklok over deze

voorgenomen sloop en pleit net als de bewoners voor renovatie.

Ondergetekende stelt aan het College van Gedeputeerde Staten de volgende vragen:

1. Bent u op de hoogte van het voornemen van  Woningbouwvereniging Reeuwijk om de

genoemde Rietveldwoningen te slopen?

2. Bent u met ons van mening dat deze woningen behalve de grote woonwaarde voor de

huidige bewoners ook een belangrijke culturele waarde hebben?

3. Bent u bekend met de situatie in Utrecht, waar Rietveldwoningen zijn aangewezen als

gemeentelijk monument en zijn teruggebracht in originele staat en voorzien van

energielabel B of A?

4. Bent u bereid om in overleg te treden met de betrokken gemeente of zich op andere

wijze in te zetten om ook de woningen in Reeuwijk te behouden voor inwoners en als

waardevol cultureel erfgoed?

Den Haag, 23 november 2017          

De voorzitter van Provinciale Staten van Zuid-Holland,

drs. J. Smit


